



# Heerhugowaard Stad van kansen

Onderwerp: Besluitenlijst Presidium d.d. 22 juni 2021 NOT21-0139

Aanwezig: B. Blase (voorzitter), R. Schoemaker (HOP), F. Lammerts (VVD),  
G. Klercq (CDA), M. Feelders (D66 Dijk en Waard), S. Brau (PvdA),  
J. van Ruitenbeek (Senioren Dijk en Waard), C. Kwint (GL),  
T.J. Visser-Hogeterp (ChristenUnie) en H. Wijnveen (wnd. griffier).

Afwezig:

Notulist: M.G. Bakker-Nobel

Nr.	Via ZOOM	Actie
01	<b>Opening</b> De voorzitter opent de digitale vergadering. De agenda is akkoord.	
02	<b>Mededelingen</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• <u>BTA:</u> <a href="https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/langetermijnagenda">https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/langetermijnagenda</a> De geactualiseerde versie wordt meegenomen in het nieuws van de dag.</li><li>• <u>Het gebruik van whatsapp door de gemeenteraad</u> (bijlage) Met het uitgangspunt dat er geen niet-openbare informatie wordt gedeeld, blijft de raad de huidige whatsapp-groep gebruiken.</li><li>• <u>Vooruitblik kadernota Dijk en Waard 2022:</u> Voorgesteld wordt dat de fusieraad op 5 juli (Kadernota Dijk en Waard 2022) begint om 19:30 uur. Het presidium stemt hiermee in.</li><li>• <u>De voorzitter doet op verzoek</u> van wethouder Fintelman een mededeling over de fase waarin de onteigeningsprocedure Middenweg-zuid zich bevindt.</li></ul>	
03	<b>Vaststellen besluitenlijst presidium d.d. 18 mei 2021</b> Er zijn geen opmerkingen binnengekomen die om een reactie vragen. De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. N.a.v. <b>punt 6 sessie iBewustzijn</b> ; de heer Wijnveen licht toe dat gekeken is naar een alternatief in de vorm van het beschikbaar stellen van een Webinar. Omdat de kwaliteit daarvan onder de maat was wordt nu voorgesteld dit onderwerp uit te stellen tot, en 'te parkeren' in, het inwerkprogramma voor de nieuwe raad. Het presidium is het hiermee eens.	
04	<b>Conceptagenda raadsvergadering d.d. 6 juli 2021</b> Adviezen van de commissie Mens en Samenleving d.d. heden zullen nog in de agenda worden verwerkt. Ook wordt het agendapunt Raadsvoorstel jaarstukken 2020 en primaire begroting 2021 Werkorganisatie WLH daar aan toegevoegd. N.a.v. een vraag van mevrouw Visser: brieven gericht aan het college worden niet opgenomen in de lijst ingekomen stukken. Mevrouw Visser zal de betreffende brief en het antwoord daarop, naar de griffie sturen opdat deze ter beschikking gesteld kunnen worden aan de raadsleden.	Visser

05

**Evaluatie vorige raad d.d. 1 juni 2021**

N.a.v. deze vergadering brengt de heer Feelders ter sprake:

- Het gebruik van het vragenhalfuurtje (er was sprake van technische vragen) – in het RvO is opgenomen dat dit is bedoeld voor actuele zaken die niet kunnen wachten om schriftelijk behandeld te worden. Daarnaast is het voor eventuele politieke vragen.
- Onderlinge discussie in de chat: dit is geen onderdeel van de vergadering – de voorzitter beaamt dit.
- Er waren meerdere woordvoerders per onderwerp – ons RvO zegt daar niets over. Door digitaal te vergaderen neemt de kans hierop toe; uitgangspunt blijft probeer dit te voorkomen.
- Commissie Stad en Ruimte d.d. 08 juni.

--

- **Forumvergadering d.d. 14 juli** (zie bijlage)

De vergadering wordt als leerervaring gebruikt. Facties vinden het ongewenst dat technische vragen, die in de voorbereiding makkelijk gesteld kunnen worden, onderdeel uitmaken van een forumvergadering. De voorzitter neemt dit en de overige op schrift gestelde opmerkingen (DIP en SDW) op met de

Blase

kwartiermaker. Feedback over de forumvergadering voor de werkgroep Werkwijze nieuwe raad kan naar de griffie worden gestuurd.  
De heer Schoemaker brengt dit ter sprake in het fusiepresidium. Na de vakantieperiode moeten nog een paar gezamenlijke avonden belegd worden, wellicht dat daar 1 of meerdere forum-bijeenkomsten tussen zitten.

06

**Invulling data 'overige' opgenomen in het vergaderschema**

De griffie heeft geen nieuwe verzoeken ontvangen.

Speciale bijeenkomst d.d. 23 juni voor de gezamenlijke raden.

Bij deze vergadering is de handelwijze van Langedijk overgenomen en dat betekent, een besloten vergadering. Op verzoek van het presidium wordt hier een openbare vergadering van gemaakt. De griffie zal dit regelen.

Griffie

07

**Notitie over rubriek Raadspagina in het Stadsnieuws**

Het advies van de griffier wordt overgenomen.

08

**Rondvraag**

De heer Schoemaker heeft vanuit de werkgroep DIP alle fractievoorzitters per mail benaderd met de vraag of zij hun fracties willen raadplegen over een voorstel, om bij de verkiezingen de inwoners 'een lijstje' voor te leggen met de vraag welke onderwerp voor hen prioriteit heeft de komende vier jaar.

Na gedachtewisseling is de conclusie dat dit voorstel niet door de meerderheid wordt gedragen. Opmerkingen vanuit het presidium neemt de heer Schoemaker mee naar de werkgroep DIP.

Mevrouw Visser vraagt aandacht voor de mail die zij gestuurd heeft naar de fractievoorzitters om input voor het programma rond het bezoek van de CdK. Eventuele input graag uiterlijk hedenavond.

Allen

Mevrouw Visser vraagt of er bezwaar tegen is dat de ChristenUnie op 2 juli vanaf 11.30 uur de gehele middag gebruik maakt van de raadskamer. Dit is niet het geval.

De heer Kwint merkt op dat er in de commissie Mens en Samenleving van vanavond onderwerpen aan de orde komen die tot de commissie Stad en Ruimte behoren. Dit is lastig voor een kleine fractie. Conclusie: hier kritisch naar blijven kijken.

Mevrouw Lammerts haalt de afspraak aan over het niet deelnemen van raadsleden aan participatiebijeenkomsten en roept op om deze afspraak na te komen. Bij het ontwerpfestival Centrumwaard nam een DOP-raadslid als inwoner deel. De heer Schoemaker zal de oproep doorgeven aan betrokkene.

Schoemaker

**09**

**Sluiting**